
Revisorerna har i en rapport tidigare under året återigen pekat på brister i regionens 
upphandlings- och inköpsverksamheter. 
 
Regionen är en stor inköpare av både varor och tjänster och nuvarande situation är inte 
tillfyllest. Det handlar dels om att varor köps in till alltför höga priser på grund av 
felaktiga, fördröjda eller överklagade upphandlingar, dels om att förseningar uppstår på 
grund av att upphandlings- och inköpsverksamheten är hårt ansträngd och upphandlare 
är ännu en av de yrkesgrupper det råder brist på. 
 
Nuvarande situation kan ge upphov till både fördyringar och kvalitetsbrister. 
 
Revisorerna rekommenderade i sin rapport att ett antal åtgärder skulle vidtas både för 
att förbättra upphandlingsfunktionens förutsättningar för att bedriva sin verksamhet.  
 

 

Baserat på ovanstående önskar jag fråga Peter Olofsson:  

1. Vilka åtgärder har genomförts för att förbättra upphandlings- och 
inköpsfunktionen i linje med revisorernas rekommendationer? 

2. Är du nöjd med hur upphandlingsfunktionen fungerar idag? 
 

 

Mattias Larsson, Centerpartiet 


